
Fülöp Zsolt levele (2022. március 11., 13:32) 

Tisztelt Képviselőjelölt Asszony! 

Sajnálattal olvastuk levelét, melyben a kormányzati propagandából jól ismert fordulatokkal hárítja el, 

hogy a nyilvánosság előtt vitázzon a Szentendrén és környékén élők parlamenti képviseletéért 

versenybe szálló jelöltekkel. Változatlanul azt szorgalmazzuk, hogy a Pest megye 03. számú választási 

körzetében nyilvántartásba vett hét jelölt egyenlő feltételek mellett, a nyilvánosság előtt 

ütköztethesse érveit, hogy a szentendreiek a programok és a jelöltek alaposabb ismeretében 

dönthessék el, hogy kit támogatnak a 2022. április 3-ai országgyűlési választáson. 

Bízunk benne, hogy a sérelmeken felülemelkedve Ön is kiáll vitázni és megtiszteli a választókat azzal, 

hogy nyílt vitában elmondja, az önkormányzatok szabadságának helyreállítását vagy a központosítás 

és forráselvonás politikáját támogatja-e? A vitának köszönhetően világossá válhatna egyebek mellett 

az, hogy a jelölt támogatja-e a magyar kormány által 2017-ben Szentendrének megítélt, de azóta sem 

realizálódott 8,2 milliárd forintos – turisztikai szempontból országos jelentőségű – fejlesztést, a 

végveszélybe került nemzeti kulturális értékek, a Kereskedőház és a Templomdomb méltó 

felújítását? Továbbá a belvárosi szennyvíz és csapadékvíz szétválasztási programjának folytatását, és 

végül, de nem utolsósorban Szentendre még nem csatornázott területeinek (Szarvashegy, Petyina, 

Tyúkosdűlő, Derecske, Boldogtanya és Pismány eddig kimaradt területeinek) csatornázási 

fejlesztéseit? 

Kérjük, fontolja meg még egyszer, és döntsön bátran, a magyar demokráciát erősítve a vita mellett. 

Ha ez megvalósul, Szentendre Város Önkormányzata korábbi ígéretéhez híven a hely és a 

nyilvánosság biztosítását vállalja. 

Tisztelettel: 

Fülöp Zsolt 

Szentendre polgármestere 

*** 

 

Vitályos Eszter levele (2022. március 11., 9:26) 

Tisztelt Polgármester Úr! 

Túl azon, hogy a tervezett időpontban magam is fórumot tartok az Átölel a Pilis-Dunakanyar 

Stratégiával kapcsolatosan, szeretném Önt emlékeztetni néhány dologra. 

Az elmúlt bő egy évben, amióta a térség választókerületi elnöke lettem Ön több alkalommal állított 

rólam vagy velem kapcsolatban valótlanságot annak ellenére, hogy első találkozásunkkor 

mindennemű szakmai segítséget és együttműködést felajánlottam Önnek a város ügyeinek 

előmozdítása érdekében, amellyel Önt a választói megbízták. 

Először egy televíziós műsorban valótlanul azt állította, hogy elhangzott tőlem; velem kell jóban 

lennie, ha el szeretne érni valamit. Később valótlanul azt állította, nem igaz, hogy a 11-es út 

felújításával kapcsolatosan késve küldték meg a Magyar Közút számára a módosító javaslataikat. Ezt 

követően azt állította, külön-külön hívott bennünket a baloldal közös jelöltjével személyes 

egyeztetésre, ennek ellenére közös vitát szervezett, ahová kitette a névtáblámat.  



Számtalan alkalommal valótlanul állította továbbá, hogy a Magyar Kormány nem segít 

Szentendrének, ehhez képest a koronavírus-válság miatti helyi iparűzési adó 100%-át visszakapta a 

város, (480 millió forint) valamint tovább, több, mint 200 millió forint működési támogatást is kapott. 

Az már csak ráadás, hogy a helyi választási bizottság nem jogerős elmarasztaló döntését a város 

honlapján külön közzétették, a Kúria jogerős döntését, amelyben nekem adott igazat, csak a döntést 

követően, napokkal később. 

A baloldal közös jelöltjének hazugságait talán fel sem lehet hiánytalanul sorolni, a teljesség igénye 

nélkül azonban említek néhány példát. Buzinkay György a Magyar Közút állásfoglalása szerint 

valótlanul állította, hogy nem áll rendelkezésre a forrás a 11-es számú főút felújítására. Az Ön 

tájékoztatása alapján szintén valótlanul állította, hogy tudatosan nem vettem részt a közös vitán, 

amelyet Ön szervezett. A Kúria jogerős döntése alapján pedig valótlanul állította, hogy a magyar 

Kormány és az Európai Unió támogatásával kiosztott informatikai eszközöket bárki is kampánycélra 

használta volna. 

Tisztelt Polgármester Úr! 

Hogyan hihetné el a lakosság ezek után Önöknek, hogy a szervezendő vita pártatlanul, tisztességes 

keretek között zajlik, majd? Hogyan bújhatna Ön továbbra is a függetlenség álcája mögé, amikor Ön 

nyíltan kampányol Gyurcsány Ferenc miniszterelnökjelöltje, Márki-Zay Péter és az egyesült baloldal 

mellett? Hogyan hihetné bárki, hogy Önt Szentendre felvirágoztatása jobban foglalkoztatja, mint az 

országos politika, amikor az Ábrányi-terv 186 ígéretéből csupán néhány darab teljesült 2019 óta? Ezt 

mi sem mutatja jobban, mint hogy a leégett SPAR épület és a környezetének fejlesztésével, a HÉV 

felújításával, a kerékpáros híd megvalósításával, illetve a mentőállomás korszerűsítésével 

kapcsolatban február 8-án írt levelemre a mai napig nem válaszolt. 

A politikai viták alapja a tisztelet és a korrektségbe vetett bizalom. Addig, ameddig Önök nem ismerik 

el nyilvánosan a fentebb felsorolt hazugságokat és tételesen nem kérnek miattuk nyilvánosan 

bocsánatot, közöttünk nem tud újra kialakulni egy egészséges, kölcsönös bizalom. 

Én – ahogyan egy évvel ezelőtt is ígértem – dolgozom tovább a térség fejlesztéséért, mert ez viszi 

előbbre az otthonunkat. Minden településen nyilvános fórumokat tartok, ahol az én programom 

mindenki számára megismerhető. Önöknek hívő emberként pedig kívánom, hogy mielőbb találjanak 

vissza a tisztesség útjára, addig viszont nincs miről vitatkozni az Önnel kiegészült baloldallal. 

Tisztelettel, 

Vitályos Eszter 


